

《单词百科:unconformity是什么意思?unconformity怎么发音?unconformity的解释和用法》

英语单词unconformity是什么意思?unconformity怎么读?unconformity怎么发音?简答网为您整理了unconformity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unconformity怎么读

unconformity的读音: ['ʌnkənfɔ:mɪtɪ]

unconformity的意思

1、n.不顺从;不服从;不一致;不适合;

unconformity的相关词组

1、angular unconformity 角度不整合;

2、blended unconformity 混合不整合;

unconformity的近义词

- 1、**abnormality** n.反常;变态;畸形;不合常规的现象或事件;
- 2、**eccentricity** n.古怪;反常, 怪癖;[物]偏心距;[数]离心率;
- 3、**individualism** n.个人主义, 利己主义;自由放任主义;个性, 独特性;不干涉主义;
- 4、**originality** n.独创性, 创造性;匠心;独到之处;新颖;
- 5、**uniqueness** n.唯一性, 单值性, 独特性;

unconformity的双语例句

1、The unconformity marks the change from fluvial to marginal marine deposition.
不整合面标志着河相至边缘海相沉积的相变.

2、At Scinto 6 uranium occurs in much altered dolerite below the unconformity.
“辛托6”的铀矿体产于不整合面之下变质甚深的粒玄岩中.

3、The erosional surface dissected by such valleys may subsequently become an unconformity in the stratigraphic sequence.

被这种河谷切割的侵蚀面后来可能成为地层层序中的不整合性.

4、The contact relationship between Silurian and Devonian is parallel unconformity.
泥盆系与志留系之间为平行不整合接触.

5、The unconformity between the Eocene and the Lower Cretaceous is common in Jiuquan basin.

酒泉盆地普遍发育了始新统与下白垩统之间的不整合.

6、Sedimentary facies and unconformity surface are factors controlling development of reservoir bed.

沉积相及不整合面是控制中生界储层发育的主要因素.

7、In fact, the available sand is insufficient to form a continuous blanket overlying the unconformity.

事实上, 所补入的砂质物不足以在不整合面上形成连续的盖层.

8、Unconformity surface and sand body transported gas to surrounding ancient uplifts and formed gas reservoirs.

不整合面和砂体将天然气输导到四周古隆起上聚集成藏.

9、Deep gas transporting pathways of Daqing Placanticline are constituted of fault, unconformity surface and sand body.

大庆长垣以东地区深层天然气输导通道主要由断裂、不整合面和砂体构成.

10、Surface of unconformity controls the gas migration and accumulation.

不整合控制着天然气的运移和聚集.

11、The effective passage system is matched up with the palaeotopography, the discordogenic fault, middle-shallow and the unconformity.

斜坡古地貌、深大断裂 - 中浅层断裂系统与不整合匹配为有效的输导体系.

12、Please check your account regularly. In case of any unconformity, please contact bank immediately.

定期对账, 一旦发现不符, 应及时与银行联系.

13、There is sufficient sand available to blanket the unconformity.

这里有充足的砂质物铺盖不整合面.

14、Micro-barriers show as unconformity among enterprise, bank employees and bank organization . 4.

微观障碍主要表现为银行、银行员工和企业之间的利益非一致性.

15、There is sufficient sand available to smooth the unconformity.

这里有充足的砂子铺盖不整合面.

以上是简答网为您整理的unconformity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助

。查看更多关于unconformity的用法、unconformity的释义、unconformity的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unconformity>

